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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

 č. 01/2020 

konaného dne 22.01.2020  

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:05 hod. Přivítal členy ZO a 

přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, v souladu 

s § 92 a § 93 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon o obcích“). Informace o místě, době a navrženém programu 

zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 14.01.2020, současně 

způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a způsobem v místě 

obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové ZO byli svoláni 

elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

zákona o obcích je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno 8 členů ZO. Omluven je PE 

z pracovních důvodů. 

Použité iniciály členů ZO: 

Lukáš Badin (LB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Mgr. Petr Eckl (PE), Mgr. Svatava Hájková (SH), 

Milan Hamala (MH), Ing. Martin Hladůvka (MaH), Radek Podhrázký (RP), Ing. Petr Slavík 

(starosta), Ing. David Tesař (DT).  

 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti 

zápisu) 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání a navrhl jeho doplnění o bod  

05. c) DSO Moravskokrumlovsko, Smlouva o bezúplatném převodu majetku (slunečníky) 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO doplněný a 

upravený pořad jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/01/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2020 

01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti zápisu) 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti 

04. Žádosti občanů a organizací  

a) Jan Ulreich, Žádost o koupi části pozemku p.č. 1487/3, k.ú. Maršovice (cca 40 m2), 

b) MVDr. Veronika Heinová, Žádost o odprodej části obecního pozemku p.č. 1487/3,  k.ú. 

Maršovice (cca 40 m2) 

05. Nakládání s majetkem  
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a) pacht části pozemku p.č.1478 v k.ú. Maršovice, 

b) pronájem místnosti č. 1 v budově VÚB (č.p. 165) 

c) DSO Moravskokrumlovsko, Smlouva o bezúplatném převodu majetku (slunečníky) 

06. Veřejná zakázka „Pořízení traktoru“ 

07. Veřejná zakázka „Obnova soustavy veřejného osvětlení“ 

08. Rozpočtové opatření č.13/2019 

09. Diskuse 

10. Ukončení                                      

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových stránkách 

obce od 20.12.2019. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl LB a MaH.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO ověřovatele 

schválilo. 

 

Usnesení č. 02/01/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2020 Lukáše Badina a Ing. Martina Hladůvku.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

Starosta přednesl zprávu o plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce, kdy 

uvedl: 

Hospodaření v lese (Usnesení č. 03/06/2019 a č. 04/06/2019) 

Předmýtní nahodilou těžbu realizoval Jiří Vacek, Služby a práce v lesnictví, Trstěnice 98, ve 

dnech 25.11. až 11.12.2019, když bylo vytěženo 159 m3 a za těžbu obec uhradila 82 722 Kč 

(430 Kč bez DPH za m3). Z toho bylo prodáno tvrdého dřeva (dub, akát) 142,8 m3, 5 m3 

topolu (500 Kč/m3) a 11,19 m3 kulatiny (2 700 Kč/m3), celkem za 204 583 Kč.  Dokončení 

těžby by mělo být provedeno v letošním roce.  

Dne 13.01.2020 bylo na KÚ JMK zasláno ohlášení žadatele o poskytnutí finančního 

příspěvku na hospodaření v lesích pro rok 2020 za Obec Jezeřany-Maršovice. Co se týká 

prořezávky, která byla naplánovaná na rok 2020, tak ta byla provedena a dne 20.01.2020 

uhrazena dodavateli Jiřímu Vackovi za 36 300 Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 
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Zástavba RD Horní loučky (Usnesení č. 05/06/2019) 

Podklad pro změnu územní studie byl dokončen dle připomínek obce a vlastníků pozemků 

s tím, že dokončení nové Studie bude ještě nějakou dobu trvat. Aby bylo možno ve věci 

pokročit a mohlo dojít k přeparcelaci (rozdělení) pozemků a následně připravena dohoda o 

spolupráci, resp. dohoda o parcelaci (v souladu se stavebním zákonem) bude potřeba do 

předložení nové studie, zrušit studii stávající. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO Podklad schválilo a 

uložilo starostovi další postup. 

 

Usnesení č. 03/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Podklad pro změnu územní studie, 

koordinační výkres s regulativy vypracovaného Ing. arch. Jaroslavem Poláčkem, na jehož 

základě bude vypracována nová územní studie.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 04/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ukládá starostovi, aby v případě potřeby, pokud 

nebude dokončena a předložena nová územní studie, požádal MěÚ Moravský Krumlov, 

odbor výstavby a územního plánování, aby vypustil údaje Územní studie „Zástavba U 

potůčku, Jezeřany-Maršovice“ z územně plánovací dokumentace obce.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 05/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ukládá starostovi, aby realizoval poptávkové řízení 

na zpracovatele a nechal vyhotovit geometrické plány pro přeparcelaci (rozdělení) pozemků 

v souladu s Podkladem pro změnu územní studie, Koordinačním výkresem s regulativy, 

vypracovaného Ing. arch. Jaroslavem Poláčkem.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Cisternová automobilová stříkačka (CAS) (Usnesení č. 16/06/2019 a ) 

Smlouva o bezúplatném převodu majetku byla podepsána dne 30.12.2019. Dne 08.01.2020 

byl realizován přepis motorového vozidla na obec (nová r.z. 6B5 6168) a dne 09.01.2020 

podána Žádost o zařazení vozidla obce do Seznamu vozidel složek IZS s výjimkou 

z pojištění odpovědnosti. Vozidlo je, resp. bylo připravováno dle pokynů HZS Znojmo, kam 

bude přistaveno ke kontrole a poté zapsáno do IZS.   
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Protože už bylo vozidlo Obcí Chvalčov ze Seznamu IZS vymazáno, muselo být na 

přechodnou dobu, než bude vozidlo znovu přihlášeno do IZS, sjednáno nové povinné ručení.   

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka (Usnesení č. 16/06/2019 a č. 17/06/2019) 

Ve věci této veřejné zakázky bylo dne 16.12.2019 odesláno společnosti Inženýrské stavby 

Jebáček s.r.o. sdělení k odvolání proti vyloučení. Na odpověď (e-mail) žadatele, se kterým 

starosta seznámil ZO, již obec nereagovala. Dne 19.12.2019 bylo všem uchazečům zasláno 

Oznámení o výběru dodavatele. 

Dne 22.01.2020 byla podepsána Smlouva o dílo s vítězným uchazečem společností 

Inženýrské stavby Brno, spol. s r.o., vlastní výstavba by měla probíhat v období od března do 

října 2020. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s problematikou za přechozí období: 

Účast na jednáních (za období od 12.12.2019 do 20.01.2020) 

16.12.2019, 67. členská schůze DSO Moravskokrumlovsko, Jezeřany-Maršovice 

Schválení rozpočtu pro rok 2020 a střednědobého výhledu na období 2021 až 2023, smlouvy 

o převodu majetku z DSO na obce (slunečníky), dotační možnosti a plánování akcí pro rok 

2020. 

17.12.2019, valná hromada svazku ZSO Vodovody a kanalizace Znojemsko, Znojmo 

Schválení rozpočtu svazku na rok 2020 a střednědobého výhledu na období 2021 až 2023, 

informace o ceně vodného a stočného, která se zvýší cca o 6 %, ale od 01.05.2020 dojde ke 

snížení DPH vodného z 15 na 10 %. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. V diskusi ZO potvrdilo, 

že nadále požaduje, aby akreditovaná laboratoř provedla rozbor pitné vody odebrané na 3 

určených místech, za účelem prověření kvality pitné vody v obci. Žádné další stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Poskytování informací 

V souladu s ustanovením § 18 odst. 1 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 

informacím, ve znění pozdějších předpisů, zveřejnila obec dne 17.01.2020 na úřední desce 

Výroční zprávu o činnosti v oblasti poskytování informací za rok 2019. V roce 2019 byly 

evidovány tři žádosti, které jsou včetně odpovědí zveřejněny na internetových stránkách 

obce. 
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ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Projekt požární zbrojnice 

Poté co byl v prosinci 2019 podán návrh na vydání územního rozhodnutí na MěÚ MK, odbor 

výstavby a územního plánování, je potřeba doložit smlouvy o přeložkách sítí (elektrického a 

sdělovacího).  

Proto byly kontaktovány jednotlivé společnosti, které tyto sítě provozují (E.ON Distribuce, 

a.s. a CETIN a.s.). Společnost E.ON Distribuce, a.s., na základě žádosti obce ze dne 

19.12.2019, zaslala návrh Smlouvy o připojení k distribuční soustavě z napěťové hladiny 

nízkého napětí č. 9001659210, jejímž předmětem je závazek provozovatele distribuční 

soustavy připojit odběrné místo a zajistit rezervovaný příkon a závazek žadatele uhradit podíl 

(12 500 Kč) na nákladech spojených s připojením odběrného místa.  Podepsání uvedené 

smlouvy povede k připojení budoucí požární zbrojnice a dále k nahrazení nadzemního 

vedení NN k budově základní školy a obecním bytům kabelovou přípojkou. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO Smlouvu schválilo. 

  

Usnesení č. 06/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o připojení k distribuční 

soustavě z napěťové hladiny nízkého napětí č. 9001659210, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice 

jako žadatelem a společností E.ON Distribuce, a.s. jako provozovatelem distribuční 

soustavy, jejímž předmětem je závazek provozovatele distribuční soustavy připojit a zajistit 

rezervovaný příkon pro odběrné místo na pozemku p.č. 1475 v k.ú. Maršovice a závazek 

žadatele uhradit podíl na nákladech spojených s připojením odběrného místa, ve výši 12 500 

Kč.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Zabezpečení zdrojů vody k hašení (požární nadzemní hydrant) 

Na minulém zasedání ZO starosta informoval o setkání starostů se zástupci HZS, PČR, 

VAK, při naplňování povinnosti dle Nařízení JMK, kterým se stanoví podmínky 

k zabezpečení zdrojů vody k hašení požárů.  

Vytipování vhodného místa pro požární nadzemní hydrant proběhlo dne 15.01.2020 ve 

spolupráci s pracovníkem VAS, a.s. Jedná se o veřejné prostranství obecní pozemek p.č. 

1483 v k.ú. Maršovice, vlevo od místní komunikace vedoucí na Výhon v Maršovicích. 

Celkové náklady na realizaci dle nabídky VAS, a.s. by činily cca 75 000 Kč. Realizací 

projektu dojde k splnění Nařízení JMK a zabezpečení vody k hašení požárů. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO s realizací projektu 

schválilo. 
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Usnesení č. 07/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s realizací projektu - veřejné zakázky 

s výběrem „Nadzemní požární hydrant“, jejímž předmětem je vybudování nadzemního 

požárního hydrantu k zabezpečení vody k hašení požárů. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Kompostéry do domácností 

V roce 2017 ZO schválilo a následně ve spolupráci s DSO Moravskokrumlovsko byl 

realizován projekt „Domácí kompostéry“, kdy DSO úspěšně požádalo o dotaci z Operačního 

programu životní prostředí a v roce 2018 byly kompostéry dodány (zapůjčeny s následným 

darováním) do jednotlivých domácností. Do projektu se zapojilo celkem 11 obcí a bylo 

pořízeno více jak 900 kompostérů různé velikosti. V naší obci se jednalo o 140 kompostérů.   

DSO MK uvažuje o další žádosti o dotaci na pořízení kompostérů pro domácnosti, 

předpokládá se vyhlášení výzvy v březnu 2020, za obdobných podmínek jako v předchozím 

případě, takže dotace by činila cca 85 %, obec by doplácela 15 %. Pokud by se chtěla obec 

zapojit, je potřeba provést anketu, zjistit zájem mezi občany. V případě podání žádosti pak 

občané dostávají kompostéry zdarma, na každý kompostér musí být s občanem vyhotovena 

smlouva o výpůjčce a následném darování, kompostér musí občan umístit na pozemek (p.č.) 

uvedený ve smlouvě.  O kompostéry mohou požádat i domácnosti, které již kompostér mají 

z poslední výzvy. Realizací projektu by bylo umožněno občanům likvidovat biologický odpad 

na svých pozemcích a snížit jejich množství ve směsném komunálním odpadu. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. V diskusi ZO souhlasilo 

s realizací ankety a případným zapojením obce do projektu. Žádné další stanovisko sděleno 

nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí.  

 

Oplocení školního areálu 

Oplocení školního areálu, zejména venkovní plochy před budovou MŠ, dětského hřiště není 

v dobrém stavu a bylo by vhodné jej zabezpečit alespoň v místech, kde s ním mohou přijít 

děti při hře. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí.  

 

Monitoring stávající kanalizace 

Obec obdržela nabídku od společnosti LANAK CZ, a.s. ohledně monitoringu stávající 

kanalizace TV kamerou a čištění kanalizace pro stavbu „Jezeřany-Maršovice – kanalizace“, 

před uplynutím záruk od dodavatele na stávající splaškovou kanalizaci. Starosta obce věc 

konzultoval s provozovatelem, který uvedl, že v rámci provozní činnosti provede kamerové 

zkoušky a monitoring u problémových resp. technicky složitějších úseků. O tomto bude 
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vyhotovena zpráva, se kterou bude obec seznámena a případné závady a reklamace budou 

řešeny s dodavatelem stavby.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Jižní Morava krásná – známá, neznámá 

AERO vydavatelství oslovuje ohledně prezentace obce v nové výpravné publikaci týkající se 

fotografií obcí z Jižní Moravy. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. V diskusi se většina 

členů ZO vyslovila proti zapojení se do projektu a považuje prezentaci obci v knize Jižní 

Morava shůry za dostatečnou. Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly 

podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí.  

  

Vlajka pro Tibet 

Spolek Lungta zaslal Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 

Tibet“. Jedená se o zapojení do akce a vyvěšení dne 10.03.2020 tibetské vlajky na budově 

úřadu nebo jiném čestném místě. Jedná se o nejvýznamnější symbolickou akci na podporu 

Tibetu. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. V následné diskusi, 

které nebyla jednoznačná, ZO rozhodlo hlasovat. Starosta přednesl návrh usnesení, nebyly 

podány žádné jiné návrhy a ZO usnesení neschválilo. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s připojením se obce k mezinárodní 

kampani „Vlajka pro Tibet“. 

Hlasování: 

4 (starosta, OČ, MaH, DT) pro – 0 (LB, MH, SH, RP) proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a) Jan Ulreich, Žádost o koupi části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (cca 40 m2) 

Dne 10.12.2019 obdržela obec žádost od Jana Ulreicha o koupi části pozemku p.č. 1483, 

cca 40 m2, ostatní plocha v k.ú. Maršovice. Tuto žádost žadatel doplnil, že chce zejména 

odkoupit, ale přistoupil by na pronájem (pacht) pozemku a na uvedeném místě chce 

vybudovat venkovní posezení se zahradním grilem. Je třeba zvážit, zda obec upřednostní 

prodej či pronájem před současným stavem.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

V diskusi se ZO vyslovilo proti prodeji pozemku, k případnému pronájmu, pokud bude záměr 

upřesněn, nebylo zásadních připomínek. Proto starosta předložil návrh usnesení se 

záměrem pronajmout, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 
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Usnesení č. 08/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce pronajmout nemovitý 

majetek, část pozemku p.č. 1483, ostatní plocha, cca 40 m2, v k.ú. Maršovice. 

Hlasování: 

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo, RP nehlasoval 

 

b) MVDr. Veronika Heinová, Žádost o odprodej části obecního pozemku p.č. 1487/3, 

 k.ú. Maršovice (cca 40 m2) 

Dne 03.01.2020 obdržela obec žádost od MVDr. Veroniky Heinové o prodej části obecního 

pozemku p.č. 1483, cca 40 m2, ostatní plocha v k.ú. Maršovice, na které je postavena kůlna, 

kterou postavil bývalý majitel domu č.p. 221 a rodiče žadatelky jí měli koupit společně s touto 

nemovitostí. Je třeba zvážit, zda obec bude souhlasit s prodejem, aby majitel stavby byl i 

majitelem pozemku.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO 

diskutovalo problematiku „černých“ staveb na obecních pozemcích, bylo konstatováno, že 

v daném případě se jedná maximálně o 30 m2 a vyjádřilo požadavek, aby žadatelka 

předložila kupní smlouvu ohledně zakoupení kůlny. Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy 

ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 

 

Usnesení č. 09/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce prodat nemovitý majetek, 

část pozemku p.č. 1483, ostatní plocha, cca 30 m2, v k.ú. Maršovice. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) pacht části pozemku p.č.1478 pozemků v k.ú. Maršovice 

Na základě Usnesení ZO č. 08/06/2019 ze dne 11.12.2019 byl ve dnech 06.01.2020 až do 

dnešního dne zveřejněn Záměr obce propachtovat nemovitý majetek, část pozemku p.č. 

1478 za cenu 1 Kč/m2/rok. Dle zaměření se jedná o 500 m2. O pacht části tohoto pozemku 

požádali Renata a Kamil Janíčkovi, Jezeřany-Maršovice 152. Žádný další zájemce se 

nevyjádřil ani nepředložil nabídku, proto je možno pacht schválit a uzavřít pachtovní 

smlouvu. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pacht 

schválilo. 

 

Usnesení č. 10/01/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje pach části obecního pozemku p.č. 1478, 

zahrada, v k.ú. Maršovice, o výměře 500 m2, za pachtovné 500 Kč a pachtovní rok, Renatě a  



 

9 

 

Kamilovi Janíčkovým, Jezeřany-Maršovice 152.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 11/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi ve věci pachtu části 

obecního pozemku p.č. 1478, uzavřít Pachtovní smlouvu, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice 

jako propachtovatelem a Renatou a Kamilem Janíčkem, Jezeřany-Maršovice 152, jako 

pachtýři, dle požadavků zastupitelstva obce. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

b) pronájem místnosti č. 1 v budově VÚB (č.p. 165) 

Dne 15.1.2020 podal žádost o pronájem místnosti č. 1 v budově VÚB za účelem provozování 

nocležny řidičů a podílet se na úhradě nájmu projevila zájem i společnost ADOSA a.s. 

Zároveň projevil zájem o pronájem místnosti č. 2 další zájemce. Je třeba znovu zvážit další 

využití těchto místností.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

V diskusi se ZO vyjádřilo v tom smyslu, že pokud by byl zájemce na pronájem u místnosti č. 

2 bylo by vhodné záměr zveřejnit. Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly 

podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 

 

Usnesení č. 12/01/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce pronajmout nemovitý 

majetek, místnost č. 1 a č. 2, obě o výměře 12,5 m2, v budově obce č.p. 165, nacházející se 

na pozemku p.č. st. 28, zastavěná plocha a nádvoří, v k.ú. Maršovice, místnost č. 1 jako 

nocležnu řidičů, každou za cenu 15 000 Kč ročně a poměrnou část nákladů za energie. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

c) DSO Moravskokrumlovsko, Smlouva o bezúplatném převodu majetku (slunečníky) 

DSO Moravskokrumlovsko pořídilo, z příspěvku skupiny ČEZ, v minulém roce slunečníky 

3x3 m s límcem a potiskem jako majetek, který převádí do majetku jednotlivých obcí. 

Celková cena činí 25 734 Kč, spoluúčast obce 7 668 Kč. Schválením bude provedena 

úhrada spoluúčasti a podpisem smlouvy bude majetek převeden z majetku DSO do majetku 

obce. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

spolufinancování a bezúplatný převod schválilo. 

 



 

10 

 

Usnesení č. 13/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje spolufinancování akce „Slunečníky“, 

realizované v Dobrovolném svazku obcí Moravskokrumlovsko, ve výši 7 668 Kč.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 14/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje bezúplatný převod a Smlouvu o 

bezúplatném převodu majetku, kterou se převádí majetek – 3 ks slunečník 3x3 m s límcem, 

v celkové ceně 25 734 Kč, z majetku DSO Moravskokrumlovsko do majetku Obce Jezeřany-

Maršovice.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 06: Veřejná zakázka „Pořízení traktoru“ 

Na základě usnesení ZO č. 13/06/2019 ze dne 11.12.2019 bylo uskutečněno výběrové řízení 

ve věci veřejné zakázky „Pořízení traktoru“, jejímž předmětem je pořízení traktoru do 38 kW 

s ochranou konstrukcí pro práci v lese. Výzva byla zveřejněna na profilu zadavatele od 

12.12.2019, když do 08.01.2020 bylo možno podávat nabídky a téhož dne se uskutečnilo 

otvírání obálek. Svou nabídku zaslali 2 zájemci a zasedání hodnotící komise se uskutečnilo 

dne 08.01 a 20.01.2020. Na první zasedání hodnotící komise konstatovalo úplnost 

obdržených nabídek a vyzvala vybraného dodavatele k doložení originálních dokladů 

ohledně jeho kvalifikace a detailnější technickou specifikaci nabízeného traktoru. 

Nejvhodnější nabídku předložil uchazeč Jan Holý, 671 42 Vémyslice, IČO: 42354099, jejímž 

předmětem je dodání traktoru KIOTI CK 4010CH-EU, za cenu 966 790 Kč a zároveň splnil 

veškeré požadavky výběrového řízení. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO Zprávu a návrh 

smlouvy schválilo a uložilo vydat oznámení a podepsat smlouvu. 

 

Usnesení č. 15/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje ve věci veřejné zakázky „Pořízení 

traktoru“, na základě Zprávy o posouzení a hodnocení nabídek předložené starostou, pořadí 

nabídek podle výše nabídkové ceny a souhlasí s vybraným uchazečem Jan Holý, 671 42 

Vémyslice, IČO: 42354099, který předložil nejvhodnější nabídku - nabídku s nejnižší 

nabídkovou cenou. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 



 

11 

 

Usnesení č. 16/01/2020   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje ve věci veřejné zakázky „Pořízení 

traktoru“ návrh smlouvy o dílo předložené vítězným uchazečem Jan Holý, 671 42 Vémyslice, 

IČO: 42354099, jejímž předmětem je dodání traktoru, za cenu 966 790 Kč.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 17/01/2020   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi ve věci veřejné 

zakázky „Pořízení traktoru“, vydat oznámení o výběru dodavatele a podepsat smlouvu 

s vybraným uchazečem, vše v termínu, kdy je tyto úkony možné učinit v souladu 

s ustanoveními zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších 

předpisů.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 07: Veřejná zakázka „Obnova soustavy veřejného osvětlení“ 

Ve věci žádosti o poskytnutí dotace „Obnova soustavy veřejného osvětlení" týkající se 

rekonstrukce veřejného osvětlení v obci, podané v souladu se Státním programem na 

podporu úspory energie pro rok 2020 – Program EFEKT, aktivita 1a – Opatření ke snížení 

energetické náročnosti veřejného osvětlení, podané jako žádost č. EF20-1A00087, bylo obci 

MPO ČR sděleno, že hodnotitelská komise posoudila a doporučila žádost k podpoře ze 

státního rozpočtu ve výši 605 147 Kč. Do 30.03.2020 musí obec doložit podepsané 

podmínky čerpání dotace s přílohami. Ve spolupráci s RPA, a.s. byly připraveny podklady 

pro realizaci výběrového řízení a další podklady v souladu s uzavřenou příkazní smlouvou. 

Jedná se o veřejnou zakázku na dodávky, kdy výběr dodavatele bude proveden zadávacím 

řízením pro veřejnou zakázku malého rozsahu zadanou v uzavřené výzvě dle obecní 

směrnice obce č. 1/2019 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO realizaci 

veřejné zakázky schválilo a pověřilo starostu k postupu ve věci. 

 

Usnesení č. 18/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci veřejné zakázky s názvem 

"Obnova soustavy veřejného osvětlení", jejímž předmětem je rekonstrukce veřejného 

osvětlení v obci, jako veřejnou zakázku na dodávky, která bude zadána jako zakázka malého 

rozsahu v uzavřené výzvě dle směrnice obce č. 1/2019 o zadávání veřejných zakázek 

malého rozsahu. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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Usnesení č. 19/01/2020   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku s názvem "Obnova 

soustavy veřejného osvětlení" 

a) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 1 097 264,50 Kč bez DPH, 

b) výzvu k podání nabídek a zadávací dokumentaci včetně všech příloh, 

c) seznam přímo obesílaných dodavatelů, 

d) složení hodnotící komise – Ing. Petr Slavík, Ing. Ondřej Čáp, Mgr. Svatava Hájková, 

náhradník Milan Hamala. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 20/01/2020   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje starostu jako osobu pro provedení 

případné změny či úpravu dokumentů, dle potřeb včasného vyhlášení zadávacího řízení, 

veřejné zakázky "Obnova soustavy veřejného osvětlení" s tím, že o těchto změnách bude 

informovat na příštím zasedání zastupitelstva obce. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 08: Rozpočtová opatření č. 13/2019 

Rozpočtové opatření upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2019, s ohledem na aktuální 

potřeby ve financování obce, kdy na konci roku došlo k příjmům a výdajům, které nebyly 

v rozpočtu dostatečně zohledněny.  

Rozpočtové opatření č. 13/2019, provedené starostou ke dni 30.12.2019, upravuje na 

příjmové stránce navýšení zrušeného odvodu z loterií (položky 1382, nově 1381 daň 

z hazardních her) o 400 Kč. Ve výdajích se jedná zejména o zvýšení úroků z úvěru na 

kanalizaci o 2 600 Kč, sběr a svoz nebezpečného odpadu o 1 700 Kč, zálohy na energie na 

OÚ o 900 Kč a právní služby o 5 000 Kč. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočtové opatření 

schválilo. 

 

Usnesení č. 21/01/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 13/2019, které 

provedl starosta ke dni 30.12.2019.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 9: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 
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Starosta informoval, že dne 22.02.2020 se uskuteční Masopust 2020  a požádal členy ZO o 

spolupráci při zajištění akce. 

LB uvedl, že SDH bude dne 28.03.2020 pořádat opět akci Ukliďme Česko a požádal, zda by 

na tento víkend nemohly být přistaveny velkoobjemové kontejnery (uskutečnit se sběr a svoz 

velkoobjemového odpadu). 

Dále se dotázal, zda je plánovaná výsadba stromů u Pomníku před hřbitovem v Maršovicích, 

kde byl před Vánocemi skácen javor. ZO se shodlo na výsadbě dvou lip. 

OČ  uvedl následující: 

informoval ZO, že za obec opět podá žádost o dotace z Nadace ČEZ na výsadbu stromů 

v okolí Haly chovatelů (stejně jako v loňském roce), 

veřejná debata s Ing. Lýdií Šušlíkovou, ohledně úpravy návesních prostor v obci, se 

uskuteční ve čtvrtek 13.02.2020 v 17:00 hod. na OÚ, 

navrhl doplnit herní prvky v lokalitě Panšula o větší herní prvek a výsadbu keřů kolem 

chodníku a domu č.p. 326, 

tlumočil žádost zájemců ohledně možnosti hrát, ve stanovených termínech, stolní tenis v KD.   

 

Ad. 10: Ukončení 

Starosta poděkoval členům ZO za účast a ukončil zasedání ve 21:30 hod. 

 

   

 

                                                                                               

                                                                                                    Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                            starosta 

 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v.r. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Lukáš Badin v.r. 

Ing. Martin Hladůvka v.r. 


